
 

Interpellation från Centerpartiet 
 
 
Till kommunstyrelsens ordförande i 
Trelleborgs kommun 
 
 
I maj 2021 skriver jag från Centerpartiet en motion till Trelleborgs 
kommunfullmäktige där vi föreslog att ett ungdomsfullmäktige/ungdomsråd 
skulle inrättas så snart som möjligt. 
 
Detta ansåg kommunfullmäktige 2022-01-31 vara något positivt och gav 
kommundirektören i uppdrag att arbeta vidare med frågan.  
 
2022-05-02 fick arbetsmarknadsnämnden i uppdrag att arbeta vidare med 
frågan för att genomföra förslaget 2023. 12 ungdomar fick genom 
sommarjobben 2022 chansen att framarbeta formerna för ett ungdomsråd. 
 
2022-08-15 presenterade sommarjobbarna sina slutsatser. Dessa var mycket 
bra och alla närvarande från politiken var saliga över ungdomarnas arbete och 
engagemang. Alla var också överens om att detta skulle genomföras.  
 
2023-06-19 beslutar ni styrande i Trelleborg att inte gå vidare med inrättande av 
ungdomsfullmäktige/ungdomsråd.  
 
 
Därför ställer Centerpartiet följande frågor till KSO: 
 
Är det verkligen så här vi ska hantera och respektera 12 engagerade ungdomars 
arbete? Kan vi inte bättre? 
 
Är detta verkligen ett bra sätt att attrahera nya unga in i politiken? 
 
Vad har du som KSO gjort för att återväxten inom politiken ska säkras? 
 
Ola Olsson 
Gruppledare  
Centerpartiet i Trelleborg 


